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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 8/2012 
Caràcter: ordinària 
Data: 17 de desembre 2012 
Horari: 19.35 h a 20.35 h 
Lloc: sala de reunions del Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Ramon Burgués Salse, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Antonia Verdugo Ruiz, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils  
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Maria Rosa Martinez Camarasa, cap del Servei d'Obres Públiques 
Antoni Güell Molins, tècnic de Parcs i Jardins 
Eva Vives, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Bahoreh Kebbeh Sansireh, vocal del grup altres entitats 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Ricard Estrada Moreno, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Presentació remodelació del passeig de la Plaça Major. 
3. Campanya de poda hivern 2012/2013. 
4. Informació dels representats en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte, de 30 d’abril de 1997, el president, el senyor Ramón Burgués, 
declara oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

L’acta de les sessió del 5 de novembre s’aprova per unanimitat dels assistents, per 
votació ordinària. 

 
 
2.  Presentació remodelació del Passeig de la Plaça Major 
 

El regidor del Districte 7, el Sr. Ramon Burgués, dóna la paraula a la Sra. Rosa 
Martínez, cap del servei d’Obres Públiques, que mostra imatges del projecte i explica 
que aquests treballs s’estan fent des de 2008-2009 i tenen a veure amb les obres de 
perllongament dels ferrocarrils de la Generalitat. El projecte ha estat llarg i va començar 
amb “Construïm el passeig”, on, mitjançant grups de treball, concurs d’arquitectura i 
taules rodones es va voler copsar l’opinió de tots els implicats. Després el projecte es va 
passar a informació pública. Arran de la continuació de les obres del metro, l’Ajuntament 
ha arribat a l’acord, mitjançant un conveni, d’avançar el finançament de les obres del 
Passeig i la plaça d’Espanya. El projecte té en compte la zona on no s’hi ha de fer més 
obres, és a dir, que no té afectació per les obres del metro, passeig de Manresa, plaça 
de l’Àngel i carrer de la Palanca. El projecte es va aprovar el juliol del 2012. i després de 
les taules de treball que es van constituir els mesos d’octubre i novembre s’ha pogut 
tancar el document que ara es presenta.  
 
Respecte de la mobilitat, el Passeig s’ha plantejat com una zona de prioritat per a 
vianants amb un ús compartit amb el transport públic. Hi haurà un sol nivell de 
pavimentació, però es distingirà pel tipus de paviment. Estarà permesa la càrrega i 
descàrrega en determinats horaris, el pas de vehicles de serveis i emergències, així 
com els autobusos i taxis. També s’augmenta l’amplada de les voreres. 
 
La plaça de l’Àngel serà una zona d’estada, fortament arbrada i amb espai de jocs 
infantils. 
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El carrer de la Palanca serà un carrer de vianants amb accés restringint en 
determinades hores de càrrega i descàrrega. 
 
Finalment fer saber que les obres han sortit en concurs i està previst que comencin a 
mitjans de gener i tinguin una durada de cinc o sis mesos. 

 
S’obra el torn de paraules. Una persona del públic pregunta sobre l’accés de persones 
amb cadira de rodes als autobusos. 
 
La Sra. Rosa Martínez respon que es col·locaran una plataformes i rampes per la gent 
amb cadira de rodes. 
 
Una persona del públic pregunta quan es preveu el funcionament de metro. La Sra. 
Martínez respon que les obres tenen una previsió de finalització pel 2015. 
 
El Sr. Ramon Burgués agraeix la intervenció de la Sra. Martínez. 
 

 
3. Campanya de poda hivern 2012/2013 

 
Pren la paraula el Sr. Antoni Güell Molins, tècnic de Parcs i Jardins. 
 
Des del passat 15 de novembre s’ha iniciat una nova campanya de poda de l’arbrat de 
Sabadell, tant de l’arbrat viari com de places, espais públics, instal·lacions esportives i 
escoles públiques. 
 
Aquestes tasques s’estendran en el temps fins finals del mes de març com ja és 
habitual. 
 
De la mateixa manera que en els darrers anys, ja s’han anat realitzat fora del període de 
campanya de poda, tasques de podes en verd i de formació. Això assegura un millor 
estat de manteniment de les capçades dels arbres i permet que algunes podes més 
intenses que s’havien de fer a cada campanya de poda ara no siguin necessàries. 
 
Hem començat pel barri de Torre-romeu i la previsió és que a partir del mes de gener 
comencin al barri del Poblenou. 
 
Primer de tot caldria definir què és podar. Poda es defineix com l’eliminació selectiva de 
branques o parts d’aquestes per un motiu i fi concret. Per això, s’ha de tenir present la 
gran diferència que hi ha entra la poda que es fa als arbres en el sistemes agrícoles, en 
què l’objectiu és obtenir la màxima producció de fruits, de la poda que es fa als arbres 
de la ciutat, en què l’objectiu és mantenen el màxim valor funcional i ornamental de 
l’arbre. 
 
El tipus de poda a aplicar als arbres vindrà determinat pel tipus d’arbre, el seu estat i el 
seu emplaçament i es diferenciaran entre les següents: 

 



 46

• Brocades: Es fa bàsicament a les moreres (morus alba), ja que aquests arbres 
fructifiquen en les branques que broten el mateix any i els seus fruits provoquen 
molèsties quan cauen al terra. 

 
• Retall: Es fa bàsicament a les truanes (ligustrum japonicum) per tal de retirar els 

fruits que s’han produït als límits de la capçada abans de que caiguin a terra i 
embrutin. 

 
• Manteniment: l'apliquem a arbres adults que estan situats en carrers amples o en 

jardins. Suposa bàsicament suprimir branques mortes, trencades i conservant en 
tot moment el volum i forma natural de l'arbre. 

 
• Reducció de capçada: S’aplica en les espècies o carrers en que l’actuació de poda 

ha de ser més intensa per adequar el volum de les capçades a l’espai disponible. 
 
• Formació: L'apliquem en arbres petits per afavorir el desenvolupament més 

adequat.  
 
A continuació fa saber els criteris que s’utilitzen per la tria d’arbrat a podar. Primerament 
es fa una llista per a cada districte que s’opten de les inspeccions periòdiques de tots 
els carrers i espais públics de la ciutat i es comparen de les dades amb al poda 
realitzada en aquests espais en els darrers 3 anys. 
 
A banda d’aquest criteri la disponibilitat pressupostària condiciona el nombre màxim 
total d’arbres que es poden podar a la ciutat. 
 
S’obra el torn de paraula: 
 
La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran comenta que al 
carrer del Duero hi ha un arbre molt gran que s’hauria de podar. 
 
El Sr. Antoni Güell li comenta que es farà la poda en aquesta zona. 
 
El Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, pregunta si els arbres que cada any s’han 
de podar no seria més econòmic treure’ls i posar-ne uns de nous, per tal de reduir 
costos. 
 
El Sr. Antoni Güell diu que efectivament seria millor, però aquesta actuació es fa de 
mica en mica i s’estan localitzant els arbres amb més problemàtiques per anar-los 
substituint. 
 
El Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, comenta que al c. de Susqueda del barri 
de Torre-romeu els veïns es queixen que els arbres provoques moltes al·lèrgies. 
 
El Sr. Antoni Güell respon que en l’època de floració fructificació, els arbres poden 
provocar algun tipus d’al·lèrgies a les persones més sensibles, però no són els 
principals causants d’aquestes malalties. Hi ha factors que influeixen en el 
desenvolupament de símptomes al·lèrgics, com les condicions climàtiques, l’època de 
l’any, la pol·lució o la resta de vegetals i animals amb els que convivim a les ciutats. 
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El Sr. Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals, es queixa de l’espai que 
hi ha al final del c. de Sant Maurici. Sempre està ple de brutícia i hi ha una palmera molt 
gran que ocupa part de la vorera. 
 
El Sr. Antoni Güell respon que no és un espai de competència municipal. El Sr. Andreu 
Barea diu que són coneixedors de la problemàtica que es genera en aquest espai i que, 
tot i no ser municipal, s’hi va fent neteja i seguiment. 
 
El Sr. Ramon Burgués agraeix la intervenció del Sr. Antoni Güell i li dóna les gràcies per 
la seva dedicació i pel manteniment que fan a la ciutat i a les escoles de la ciutat. 

 
 
4. Informació dels representants en els consells sectorials de Salut, Esports, Educació i 

Consell de Ciutat 
 
Pren la paraula el vocal pel Consell d’Esports el Sr. José Medina. Informa que a la 
darrera reunió del passat 29 de novembre es va comunicar que aquesta partida es 
veuria retallada.  
 
En relació al camp de futbol de Torre-romeu, no hi ha previsió que es canviï, ja que no 
es disposa de diners i, per tant, tot el projecte queda anul·lat. 
 
En relació amb l’Olimpià, en un principi sí que es preveu la finalització de les obres. 
 
Per últim, informa que totes les persones o entitats que vulguin col·laborar en la 
recollida d’aliments es poden dirigir al Rebost Solidari, situat al c. de Sau del barri de 
Torre- romeu. 
 
El vocal d’Educació, el Sr. Joaquim Morales, comenta que per temes professionals no 
pot assistir a les reunions del consell i es disculpa. 
 
La vocal pel Consell Salut, així com el vocal pel Consell de Ciutat, no han assistit a Ple 
del Districte. 

 
 
5. Comunicacions 
 

Es recorda de que el proper ple es tractarà la proposa de Medalla d’Honor.  
 
 
6. Torn obert de paraules 
 

EL Sr. Joaquín Morales Elena, vocal del PSC, fa saber que novament ha tornat a sorgir 
pudor a tot el c. de Sau i el c. de Susqueda. 
 
 

Per últim, el Sr. Ramon Burgués agraeix l’assistència dels vocals i públic assistents i desitja 
bones festes a tothom. 
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El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat      Vist i plau 
        El president 


